

## Notes to Parents

1. St. Paul's College became a secondary school under the Government's Direct Subsidy Scheme (DSS) in September, 2002. Information about St. Paul's College can be found in the prospectus. Parents are requested to read it before completing the application form.
2. St. Paul's College will not participate in the Secondary School Places Allocation (SSPA) System and will admit students on a territory-wide basis (i.e. no school net restrictions for applications).
3. The annual school fee for Form One 2020-2021 is HK\$40,400.
4. **Interview** : Applicants will be shortlisted on the basis of their academic performance, conduct and participation in extra-curricular activities, and will be invited to attend an interview on **22<sup>nd</sup> February, 2020 (Saturday)**. The interview will be conducted in English and Cantonese. (Arrangements could be made should an applicant choose to be interviewed in Mandarin.) **Interview shortlist will be released on the school website.**
5. **Selection Details** : The criteria and weightings for the selection of Secondary One students are as follows:

Admission Criteria	Maximum Score
1. Interview in English and Cantonese	30
2. Applicant's Primary School Performance	60
3. (a) Connection with St. Paul's College, including: (i) Parents who are Council Members (ii) Parents working in St. Paul's College (primary or secondary) (iii) Brother studying in St. Paul's College (secondary) (iv) Son of a former student (secondary)  (b) Conduct / Extra-curricular activities / Awards	10
Total	100

6. **Notification of Acceptance** : Applicants will be notified of the results **on or before 23<sup>rd</sup> March, 2020**. Parents of successful applicants are required to sign an undertaking and surrender the original copy of Primary 6 Student Record Form to the College as a confirmation of the acceptance of a Secondary One place offered by the College and of the agreement to give up any other subsidised Secondary One places.
7. **Scholarships** : A number of scholarships will be offered to academically excellent applicants / talented musicians / talented sportspersons. Students who are interested in applying for these scholarships should fill in the relevant scholarship application form(s) and submit it/them with

supporting documents, together with the Application Form for Secondary One Admissions. Applicants will be shortlisted on the basis of the information provided. Applicants for music and/or sports scholarships may be invited to attend auditions and try-outs on **18<sup>th</sup> January, 2020 (Saturday)** while applicants for academic scholarships may be invited to attend an interview on the same date. **Interview shortlist will also be released on the school website.** All the scholarship applicants will also be required to attend the Admissions Interview on **22<sup>nd</sup> February, 2020 (Saturday)**. Applicants will be notified of the results **on or before 23<sup>rd</sup> March, 2020.**

For details, please refer to the “**Admissions > Scholarships**” section of the school website.

8. **Fee Remission Scheme** : There will be a fee remission scheme provided by the College to assist families requiring financial help. For details, please refer to the “**Admissions > Fee Remission Scheme**” section of the school website.
9. Parents are reminded not to offer any advantages to the staff members, Council members or any stakeholders of the College in connection with the applications.

#### 家長須知

1. 聖保羅書院已於 2002 年 9 月成為政府直接資助計劃的學校。有關聖保羅書院的資料請參閱本校概覽。家長填寫入學申請表前務請仔細閱讀。
2. 聖保羅書院不參加中一統一派位，收生不受地域及校網限制。
3. 2020 至 2021 年度中一學費為港幣 40,400 元。
4. **面試**：本校會參考學生提供之小學成績、品行及課外活動表現資料，邀請合資格的申請人參加本校在 **2020 年 2 月 22 日(星期六)**舉行之英語及廣東話面試。(若申請者欲以普通話面試，請通知本校另作安排。) **獲面試之申請人，其報名編號將於本校網頁公佈，敬請留意。**

5. **收生準則：**收生準則及計分比重詳見如下：

收生準則	最高分數
1. 英語及廣東話面試	30
2. 申請學生小學成績	60
3.(甲) 與聖保羅書院之聯繫，包括： 1. 父母為校董會成員 2. 父母在本校任職 (小學或中學) 3. 兄長在本校中學部就讀 4. 本校中學部舊生兒子 (乙) 操行 / 課外活動 / 獎項	10
總分	100

6. **取錄通知：**取錄名單將於 2020 年 3 月 23 日或前公佈。學生如獲取錄，家長必須與校方簽署承諾書及呈繳「小六學生資料表」正本，以確認接受聖保羅書院的中一學位，並願意放棄其他政府資助的中一學位。
7. **獎學金：**本校設有一系列獎學金：包括學業優異獎學金、音樂獎學金 及 體育獎學金。如欲申請獎學金之學生，請填妥獎學金申請表，連同有關證明文件 及 中一學位申請表**分開**遞交。符合資格之申請者將獲邀於 2020 年 1 月 18 日(星期六)進行學業優異獎學金面試 / 音樂獎學金試音 / 體育獎學金測試。**獲面試之申請人，其報名編號將於本校網頁公佈，敬請留意。**以上申請者均須參加 2020 年 2 月 22 日(星期六)舉行之中一入學面試。成功申請獎學金的學生名單將於 2020 年 3 月 23 日或前公佈。  
各項獎學金之詳情，請閱覽本校網頁 “Admissions > Scholarships” 部份。
8. **學費減免及助學金計劃：**本校設有學費減免計劃及助學金計劃，供有需要的家庭申請。計劃之詳情，請閱覽本校網頁 “Admissions > Fee Remission Scheme” 部份。
9. 家長不得就申請入學事宜向學校職員或校董會成員提供利益。